



WELCOME TO THE CAPELLA BAR

Immerse yourself in the fascinating world of Manga.

As Düsseldorf belongs to the cities with the biggest Japanese community out of Japan, each of our drinks is inspired by a different Manga.

Meet two worlds and their facets combined in special Manga Cocktails. Lean back and enjoy. Upon request, we will also prepare your favorite classic drink for you.

Carsten Möller & Capella Bar Team

CHOOSE YOUR FAVOURITE COCKTAIL

1. HANAMI.....	4
2. FIRST SPARK.....	6
3. NORDIC TIKKI.....	8
4. DER GRAF VON MONTENEGRO.....	10
5. BARISTO.....	12
6. X FOR JAMAICA.....	14
7. FLINTSTONES.....	16
8. LORD SKULLHEAD.....	18
9. MR. KENTUCKY.....	20
10. RADSCHLÄGER.....	22
11. PRETTY WOMAN.....	24
12. YUANSHAU QUASAR.....	26
13. MADAM SALVIA.....	28
14. EL RISUENO.....	30
15. SEX IN THE CITY.....	32
16. MOVIE STAR.....	34
17. HANGOVER.....	36
18. PERSEUS.....	38
19. BLACK PIRATE.....	40
20. HACHI.....	42
21. WONDERLEAF*.....	44
22. HULK*.....	46
23. BERGAMOS LEMONADE*.....	48
24. SOUND OF PERILLA*.....	50
25. DIE TANZENDE ANANAS*.....	52

*non-alcoholic/alkoholfrei

HANAMI

€ 21

INGREDIENTS

Nikka from Barrel

Sea water

Pancho

Cherry bark smoke

DESCRIPTION

Inspired by the Japanese tradition of enjoying the beauty of spring blossom. A symphony of Nikka Whisky, sea water infused with Umami herbs, a touch of Poncho and a cloud of cherry smoke. An ode to the Japanese culture.

Inspiriert von der japanischen Tradition, die Schönheit der Frühlingsblüte zu genießen. Eine Symphonie aus Nikka Whisky, Meerwasser mit Umami-Kräutern, einem Hauch von Poncho und einer Wolke Kirschrauch. Eine Ode an die japanische Kultur.



NIKKA WHISKY

ニッカウキスキー

FIRST SPARK

€ 18

INGREDIENTS

Hine cognac

Honey wine

Peach

Tonic

DESCRIPTION

Do you remember your first spark? We have created this cocktail to remind you of that special feeling. A strange infusion of Sichuan blossoms in Cognac from Hine, paired with peach and honey wine. It's memorable and emotional.

Erinnern Sie sich an Ihren ersten Funken? Wir haben diesen Cocktail kreiert, um Sie an dieses besondere Gefühl zu erinnern. Ein ungewöhnlicher Aufguss von Sechuan-Blüten in Cognac aus Hine, gepaart mit Pfirsich und Honigwein. Unvergesslich und emotional.



HINE

MAISON FONDÉE EN 1763

NORDIC TIKKI

€ 16

INGREDIENTS

Linie Aquavit Port Lime
Vanilla

DESCRIPTION

A new way to drink aquavit: Go on a trip and discover an aromatic Tikki drink.

Aquavit mal anders: Gehen Sie auf Reisen und erleben Sie einen aromatischen Tikki Drink.



LINIE

AQUAVIT

DER GRAF VON MONTENEGRO

€ 17

INGREDIENTS

Plum

Cinnamon sirup

Amaro Montenegro

Vermouth

DESCRIPTION

A sour variation with bitter and fruity flavours. Good as an after dinner drink.

Eine Sour Variante mit bitteren und fruchtigen Aromen, die sich perfekt als Drink nach dem Essen eignet.



AMARO MONTENEGRO

BARISTO

€ 16

INGREDIENTS

Licor 43 Baristo
Spiced Rum

Cream
Banana sirup

DESCRIPTION

A creamy drink with a fascinating touch of coffee and tropical influences.

Cremiger Drink mit faszinierender Kaffeenote und tropischen Einflüssen.



BARISTO

X FOR JAMAICA

€ 17

INGREDIENTS

Plantation Xaymaca

Red pepper

Prickly pear

Basil

DESCRIPTION

A dry rum, which presents the Jamaican joy of life.

It has found its exotic and versatile aspects on its journey.

Ein trockener Rum, der die Lebensfreude Jamaicas zum Ausdruck bringt und der auf seiner Reise seine exotische und vielseitige Seite entdeckt hat.



PLANTATION

JAMAICAN RUM

FLINTSTONES

€ 18

INGREDIENTS

Glenfiddich Fire & Cane

Rose

Blueberry

Yuzu

DESCRIPTION

A light smoky touch which meets the fruity flavour of blueberries with a bit of acidity.

Eine leichte Rauchnote trifft auf die Fruchtigkeit der Blaubeere gepaart mit leichter Säure.

Glenfiddich



LORD SKULLHEAD

€ 17

INGREDIENTS

Espolon & Aperol
Qyuzu Tonic

Sirup of hibiscus and rose

DESCRIPTION

The Mexican national drink meets the Italian aperitif, refined by Asian Tonic Water, it becomes a perfect aperitif.

Mexikanisches Nationalgetränk trifft auf italienischen Aperitif. Verfeinert mit asiatischem Tonic Water ist es ein perfekter Aperitif.



ESPOLÓN

MR. KENTUCKY

€ 17

INGREDIENTS

Wild Turkey

PX Sherry

Campari

Oak Bitters

DESCRIPTION

This drink is a Boulevardier variation and is great as an aperitif or with a cigar.

Dieser Drink ist eine Boulevardier-Variante und ist sehr gut als Aperitif oder zu einer Zigarre geeignet.



WILD
TURKEY
BOURBON



RADSCHLÄGER

€ 17

INGREDIENTS

Gold Label

Mustard

Altbier

Lemon

DESCRIPTION

We developed this drink simply to honour our city. In this weird recipe you will find two of the most iconic products of Dusseldorf, the „Schlüssel Altbier“ and the mustard „Löwensenf“. Dare to try it and feel like a local.

Dieser Drink ist eine Hommage an die Stadt Düsseldorf. In dem etwas ungewöhnlichen Rezept finden sich zwei der bekanntesten Produkte Düsseldorfs, das „Schlüssel Altbier“ und der bekannte „Löwensenf“ wieder. Probieren Sie es aus und fühlen Sie sich wie ein Einheimischer.

JOHNNIE WALKER
GOLD LABEL
RESERVE



PRETTY WOMAN

€ 19

INGREDIENTS

Tanqueray 10

Cassis

Fruit tea

San Bitter

DESCRIPTION

Slightly fruity drink, which can be enjoyed every hour of the day.
Just lean back and enjoy.

Leichter fruchtiger Drink, welcher für jede Tageszeit geeignet ist. Einfach zurücklehnen und genießen.



TANQUERAY
No.10

YUANSHAN QUASAR

€ 17

INGREDIENTS

Kavalan Port

Anise

Pineapple

Tarragon

DESCRIPTION

It feels like as if an “explosive” quasar has landed inside the glass. The Kavalan Whisky, finished in former port casks, finds perfect partners with star anise, tarragon and pineapple. Served straight up in a chilled Fizz Glass, which has been rinsed with green Chartreuse.

Es fühlt sich an, als wäre ein „explosiver“ Quasar im Glas gelandet. Der Kavalan Whisky, der in ehemaligen Hafenfässern hergestellt wird, findet seine perfekten Partner mit Sternanis, Estragon und Ananas. Der Drink wird in einem gekühlten Fizz-Glas serviert, das mit grünem Chartreuse parfümiert wurde.



**KA
VA
LAN**

MADAM SALVIA

€ 19

INGREDIENTS

Red Door Gin

Honey

Sage

Vermouth

DESCRIPTION

A Gin Sour variation, which gets it's sweetness from honey and is complemented by sage.

Eine Gin Sour Variante, die ihre Süße dank Honig bekommt und durch das Aroma von Salbei abgerundet wird.



RED DOOR

GIN

EL RISUENO

€ 18

INGREDIENTS

Cihuatan 12

Nut

Chocolate

Verjuice

DESCRIPTION

It's nothing new to mix nuts with chocolate, but it offers a huge amount of inspiration. We mix it with rum from El Salvador and Verjuice to put the natural flavors of the drink in the foreground.

Schokolade in Kombination mit Nuss ist zwar keine Neuheit, bietet aber allerlei Variationen. Wir mixen den Drink mit Rum aus El Salvador und Verjus, um die natürlichen Aromen des Drinks in den Vordergrund zu stellen.



CIHUATAN
12

SEX AND THE CITY

€ 21

INGREDIENTS

Fruits infused Stolichnaya Elit
Blood orange

Lime
Rhubarb

DESCRIPTION

This drink is perfect both as a starter for the evening or as a conclusion for the night.

Dieser Drink ist perfekt für den Start in den Abend, aber auch zum Ausklang in der Nacht.

€ 2 per drink will be donated to a social project.

Pro Drink werden € 2 an ein soziales Projekt gespendet.



Stolichnaya  elit

MOVIE STAR

€ 18

INGREDIENTS

Pacto Navio Rum
Popcorn

Chocolate Bitters
Rose lemonade

DESCRIPTION

This after dinner drink reminds us of homely evenings in the cinema or theater, combined with a rosy freshness.

Dieser After-Dinner Drink erinnert an gemütliche Abende im Kino, kombiniert mit rosiger Frische.



TICKET
no cash return

POP
CORN

PACTO NAVIO

HANGOVER

€ 18

INGREDIENTS

Beefeater Gin

Lemon

Rosé Vermouth

Violet Liqueur

DESCRIPTION

Following the classic Corpse Reviver with a flowery touch to it. Perfect as aperitif.

Eine Anlehnung an den Klassiker Corpse Reviver mit blumigem Touch. Es ist ein perfekter Aperitif.



BEEFEATER

24

PERSEUS

€ 18

INGREDIENTS

Redbreast

Goat cheese

Pandan leaves

Walnut

DESCRIPTION

Named after the mythical demigod that brought knowledge to the humans... Uncommon combination of goat cheese and whisky that leads to a cocktail light in alcohol but rich in flavor. A whiskey drink even for those who aren't whiskey drinkers.

Benannt nach dem mythischen Halbgott, der dem Menschen Wissen brachte ... Eine ungewöhnliche Kombination aus Ziegenkäse und Whisky verleiht dem Cocktail eine leichte Alkoholnote, aber einen umso intensiveren Geschmack. Ein Whiskey-Drink, auch für diejenigen, die keinen Whiskey trinken.



REDBREAST



15

BLACK PIRATE

€ 16

INGREDIENTS

Southern Comfort Black
Mint

Hops
Peach

DESCRIPTION

The fiery temperament of a liquor from the Southern states meets mint and peach. A nice, fresh and fruity drink, which is fitting for every hour.

Das feurige Temperament eines Likörs aus den Südstaaten trifft auf Minze und Pfirsich. Ein schöner frischer und fruchtiger Drink, der für jede Tageszeit geeignet ist.



**SOUTHERN
COMFORT**

BLACK

HACHI

€ 18

INGREDIENTS

Bacardi 8

Cocos

Matcha

Lime

DESCRIPTION

This light drink in the style of a Colada gets a special flavour by the addition of Matcha.

Leichter bekömmlicher Drink in Form eines Coladas, welcher durch den Matcha-Tee ein besonderes Aroma erhält.



BACARDI

WONDERLEAF*

€ 14

INGREDIENTS

Wonderleaf

Sesame

Cucumber

Lime

DESCRIPTION

This drink transports you in a wonderful world. Engage with the fresh taste of cucumber and sesame.

Dieser Drink verführt Sie in eine wunderbare Welt. Lassen Sie sich auf einen frischen Geschmack mit Gurke und Sesam ein.

*non-alcoholic/alkoholfrei



HULK*

€ 14

INGREDIENTS

Guacamole

Lemon

Shiso

Balis Limonade

DESCRIPTION

A summery, fresh, non-alcoholic cocktail. With a nice balance between basil and avocado. An energizing drink that releases new energy.

Sommerlich, frischer alkoholfreier Cocktail mit einer schönen Balance zwischen Basilikum und Avocado. Ein kraftgebender Drink, der neue Energie freisetzt.

*non-alcoholic/alkoholfrei



BALIS

BERGAMOS LEMONADE*

€ 14

INGREDIENTS

San Bitter

Camomile

Lemon grass

Hemp oil

DESCRIPTION

An Italian classic, which meets plants as chamomile, hemp and lemon grass. It is sweet, bitter and fresh, therefore this drink only lacks alcohol.

Italienischer Klassiker trifft auf Pflanzen wie Kamille, Hanf und Zitronengras. Süß, herb und frisch, dem Drink fehlt es lediglich an Alkohol.

*non-alcoholic/alkoholfrei



SANBITTÈR

SOUND OF PERILLA*

€ 14

INGREDIENTS

Fevertree Kola

Shisoleaves

Saffron

Angostura of Pineapple

DESCRIPTION

“Sound of Perilla” is an exciting non-alcoholic combination of fresh shiso, sweet Madagascan coke and bitter-aromatic saffron. It’s ideal for our guests, who are driving.

„Sound of Perilla“ ist eine spannende alkoholfreie Kombination aus frischem Shiso, süßer Madagaskar Cola und bitter-aromatischem Safran. Ideal für unsere fahrenden Gäste!

*non-alcoholic/alkoholfrei



FEVER-TREE

DIE TANZENDE ANANAS*

€ 14

INGREDIENTS

Red Bull Tropical
Yoghurt

Pineapple puree
Lemon curd

DESCRIPTION

The creamy refreshment of a different kind. An extra shot of caffeine for all our guests, who have a long night ahead of them.

Die cremige Erfrischung der anderen Art. Für alle die noch eine lange Nacht vor sich haben mit einem extra Schuss an Koffein.

*non-alcoholic/alkoholfrei



Red Bull